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           Leeuwarder Vogelvrienden 
 

11 – voorwoord september  2020 

 

Vogelvriend(dinn)en, 

 

De september vergadering is aanstaande, niet zoals gebruikelijk een 

tafelkeuring, maar een gewone vergadering, we praten bij over de 

afgelopen weken en sluiten af met een mooi film over het leven in de 

natuur. 

 

Gezien het weer verzwaren van de corona maatregelen is het noodzakelijk 

dat u aan ons doorgeeft of u aanwezig wilt zijn. U bent gewent dat als u 

verhinderd bent dit door te geven, dit draaien we dus nu even om. 

Door de anderhalve maatregel houden we een ruime opstelling aan en 

willen graag weten wie er komen. 

 

Wilt u bericht van aanwezigheid mailen aan 

secretaris@leeuwardervogelvrienden.com 

 

Onderstaand de agenda voor komende vrijdag. 

 

Graag allemaal tot ziens op de vergadering in de ScanTriHal. 

 

Jacob Smink 

 

 

Agenda 25 september 2020 

ScAnTriHal Leeuwarden aanvang 20:00 uur. 

 

1. Opening 

2. Notulen augustus 2020 

3. Bestuurlijke zaken. 

4. Kweek resultaten in corona tijd. 

5. Vraag en aanbod. 

6. Pauze 

7. Film, het leven in de natuur. 

8. Trekking verloting 

9. Rondvraag. 

10. Sluiting 
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Beste vogelvrienden. (deel 1)


Afgelopen voorjaar, middenin de heftigheid van het Coronageweld toch de 
boodschappen voor de hobby doen en zodoende belandde ik bij Mark Kooij 
in de winkel. Je weet hoe dat gaat; aan onderwerpen geen gebrek en daarbij 
passeerde ook de vereniging in het algemeen de revue. Hoe weerstaat de 
vereniging een virusaanval. Een van de redenen was om zoveel mogelijk het 
ledental op peil te houden. Gezien de gemiddelde leeftijd van de leden en bij 
velen onderliggende gezondheidsproblemen opletten geblazen dus. Eindje 
besluit: ik werd (sub) lid van de Leeuwarder Vogelvrienden. En dat is dan 
weer een reden om ook wat kopie aan te leveren voor het clubblad. Want dat mag ook nog 
gezegd worden. De Leeuwarder Vogelvrienden zijn een volierevereniging met nog een clubblad. 
Dat kan niet elke vereniging zich meer veroorloven.


U bent natuurlijk hartstikke nieuwsgierig naar wie ik ben en wat ik doe. Om met het laatste te 
beginnen: alleen leuke dingen. En dat op mijn 72-ste. Nog redelijk vitaal en ondanks wat 
mankementen hier en daar, best wel tevreden. Wat de hobby’s betreft: Fotografie is mijn grootste 

passie en vogeltjes. Wat fotografeer je zo al? Wat ik leuk vindt en dus 
onderwerpen waar ik een mooie plaat van kan maken. Dat kan een 
mooi landschap zijn, maar ook een vogeltje. Ik geniet van een dag 
natuurgebied en thuis komen met mooie foto’s van een Rietzanger 
aan een rietstengel en al zingende zich helemaal niets van mij 
aantrekt. Maar ook de jonge Ransuilen welke zich in de nazomer 
rondom ons huis vermaken op het terras, in de struiken en slapen in 
de berkenboom. En slapen doen ze overdag, dus observeren en 
fotograferen ligt voor de hand. Of de Sperwer die even langskomt bij 
de buitenvolières. Zich niets aantrekt van een schrikdraad en paniek 
zaait onder de bevolking. Soms erg vervelend maar als er niets te 
halen is geven ze het al vrij snel op en verdwijnen naar een lokatie 
waar meer eer valt te behalen.


Wat sommigen onder U waarschijnlijk wel weten is dat ik o.a. ook 
tropische vogels fotografeer. Voor die tak van sport hebben we een 
aparte fotokooi gebouwd, een kleine aangepaste studio waar het 

vogeltje in past. Meestal vrijwillig op een stokje gaat zitten en dan op 
de plaat komt. Sommige vogeltjes willen niet en die slaan we dan over. Volgende keer beter. 
Gerust stellende gedachte wellicht: zowel tijdens het ingaan van de studio en er weer uit is het 
niet meer nodig om de vogel in de hand te nemen. Ach ja, en verder heb ik heelveel 
bedrijfsfotografie gedaan, optredens van musici, portret en reportages gemaakt van diverse 
onderwerpen voor gemeenten en provincie. En nu op een leeftijd gekomen dat we alleen de 
vogeltjes nog doen. Best wel lekker rustig en geen stress meer van een agenda.


Wat feur feugeltsies hest dou Weistra. Dat zal ik u vertellen. Heel vroeger 
gestart met duiven. Postduiven…. Meer eters dan vliegers en veel stress. (bij 
mij) Weekends niet meer weg kunnen want de duiven kwamen thuis. 
Tenminste dat dacht ik en wilde ik ook graag. Maar zo ging dat niet. De 
oriëntatie hield niet over en kennelijk via (on) en natuurlijke weg was er altijd 
enige krimp van de populatie. De grootste troostprijs ooit was een zesde plek 
bij een jongduivenvlucht uit Chiney in België. Weer geen wasmachine of TV. 
Toen er geen post meer was, ben ik overgestapt naar de Sierduiven. Dat is ook 
best wel een aardige bezigheid. Mooie rassen. Pareltjes zijn er. Showtje hier en 
daar en, net als ons vogelwereldje, veel (oudere) liefhebbers. Enkele 
bestuursfuncties bekleed. (Antwerpse Smierelclub) En tientallen rassen waar je 
je in kan uitleven. Dompertje is dan wel weer dat er mensen zijn die zich via 
oneigenlijke weg dieren toe-eigenen wanneer jou duivenras zeer hoog in de 
punten eindigt en dat meerdere keren achterelkaar. Daar moet wat te halen 
zijn. Tweemaal werd ik het slachtoffer of liever gezegd, mijn duiven en 
natuurlijk ik ook. Savoa Amsterdam, Ornithophilia Utrecht. Bingo.


Jan Weistra

Rietzanger



Na de duiven waren er enkele jaren dat ik geen 
vogels had. Het werk vroeg veel tijd, gezinnetje, 
sociaal leven, enfin, U begrijpt dat wel. 
Onvoldoende tijd voor de vogelhobby. Ik weet 
niet precies meer hoelang ik het er zonder heb 
gedaan maar dat is ook niet zo belangrijk. Vele 
hobbyisten herkennen dit. Ik weet ook niet 
precies waar de aanleiding lag om te starten met 
tropische vogels. We woonden in Bitgummole 
(nog steeds) en hadden de beschikking over een 
flinke tuin. En ik denk dat ik toen tegen mijn 
vrouw heb gezegd: volière. En dat werd me toch 
een grote kast. 11 meter lang, 2 meter diep en 2 
meter hoog. Met nachthok. En daarin vinkjes. 
Soms vange ….. Maar goed, mooie beplanting, 
weer en wind hadden vrij spel en het regende 
jonge vogels. Ik noem er een paar.  Goudbuiken, 
Vuurvinken, Blauwfazantjes, Aurora astrilden, 
Mozambiquesijsjes en Kwartels. Het hield niet 
op. Geweldig mooi allemaal. En ze kosten 
weinig. Inkoop was altijd hoger dan verkoop 
maar dat is inherent aan de meeste hobby’s. 
Naar gelang de tijd verstrijkt krijg je soms ook 
andere ideeën. Waarom eigenlijk? Verandering 
van spijs doet eten? Heel bijzonder. De volière 
was op een gegeven moment dicht begroeid of 

liever gezegd dichtgegroeid. Maar de bewoners voelden zich er kennelijk goed bij. Rondom waren 
nesten en soms was het voor mij lastig om ze te vinden en dan ook nog uitvinden “wie woont 
hier”. Reuze gezellig allemaal maar na vele jaren toch deze dierentuin afgebroken en wat kleiners 
neergezet. Oh ja, de buurman genoot ook mee. Die sprak mij op een gegeven moment aan dat hij 
een hele klein soort kippetje in de tuin zag met nog kleinere jongen. De kwartel hadden kans 
gezien om via een gat in het gaas het territorium wat te vergroten. Ze zijn nooit meer binnen 
geweest.


Het kleine grut bracht de jongen prima groot. De (toen nog) miereneieren deden wonderen, de 
buffalo’s en pinky’s niet minder. Kilo’s gingen er door heen. Ringen was wat problematisch altijd. 
De nestjes waren goed verscholen en om dan ook nog de jongen te voorschijn te halen was een 
crime. Ik ringde soms jongen waarvan ik niet wist wat het was. Pas na uitvliegen zag ik dan van 
wie het eentje was. Dus ringen werd ook wel eens overgeslagen. Soms kon ik met een eitangetje 
de jongen bij de kop vastpakken en uit het nest halen. Die kleine nestkorfjes? Ik vond het een 
drama. Dan ringen en tijdelijk opgeslagen in een bakje. De volgende. Nou ja, zo ging dat wat zal ik 
maar zeggen.


De minste problemen had ik met de Mozambiquesijsjes en de Aurora-astrilden. De 
Mozambikanen zaten meestal hoog in de volière in een traliekastje en de Aurora’s in een halfopen 
kast op een dikke meter hoog.


Vooral de Mozambikanen vraten meelwormen. In de eerste dagen van de jongen enkelen per dag 
en buffalo’s. Naar gelang de jongen groter werden en meer behoefte hadden voerde ik de 
hoeveelheid langzaam op om geleidelijk af te bouwen naar alleen miereneieren en buffalo’s. 
Miereneieren kon je in die tijd in de winkel kopen in diepvriesverpakking. Nu niet meer is mij 
verteld. Omdat de Mozambiquesijzen en de Aurora’s bijna niet waren te stoppen heb ik die later 
apart gehuisvest in een kleine volière. Ze brachten zonder moeite elk nestje groot. De overgang 
was even wennen maar na een paar weken sloegen ze opnieuw aan het nestelen. Erg veel plezier 
heb ik aan die vogels beleefd. Wat mij opviel bij de sijzen was dat ze gek waren op Nigerzaad. Ze 
vraten dat als eerste op. Mogelijk dat dat heeft te maken omdat dit zaad bijna helemaal uit vet 
bestaat? Het zou zomaar kunnen. Aangevuld met wat meelwormen (kopje eraf) groeide alles goed 
op.


(wordt vervolgd)



  

 

  

                            Voor al uw feesten en partijen: 
  

                barbecue catering  

 

  DE BURNING BAARCH  

 
 

           www.deburningbaarch.nl 

    

                                            

http://www.deburningbaarch.nl/


  

 

  

    
 

 

 
 



  

 

  

 



Voorlichtingsbulletin
AUGUSTUS 2020  

Nederlandse Bond van Vogelliefhebbers
Postbus 74
4600 AB  Bergen op Zoom
tel.  0164 - 23 50 07
e-mail: info@nbvv.nl
internet: www.nbvv.nl

Aan:

• Besturen van de afdelingen

• Besturen van de speciaalclubs

NIEUWSBRIEF 

T.B.V. KEURINGEN IN CORONA TIJD

De NBvV heeft aangegeven dat de beslissing om een show te houden bij de afdeling ligt. Het hoofdbestuur respecteert hiermee 
de autonome status van haar afdelingen. Enkele afdelingen hebben reeds aangegeven dat hun show vanwege de omstandigheden 
gecanceld is, anderen kiezen voor een alternatieve opzet. Hoe het ook zij, elk initiatief en elke beslissing, hoe pijnlijk en verve-
lend ook, wordt gerespecteerd. 

De eventuele risico’s van een show dienen te allen tijde goed bekeken te worden, zowel het risico voor de inzender, de keurmees-
ter als ook wel eventuele bezoekers. Hiermee mag duidelijk zijn dat de door de RIVM opgelegde maatregelen strikt toegepast 
dienen te worden. Sommige zaken zijn eenvoudig te realiseren, anderen zullen wat hoofdbrekens kosten, hoe het ook zij de 
verantwoording ligt bij u als de afdeling. 

Een aantal aandachtpunten worden u hierbij op voorhand aangereikt. 

• Indien u de show die gepland is cancelt vanwege Corona dient u de gecontracteerde keurmeesters hiervan in kennis te 
stellen. Een keurmeester die gecontracteerd is en niet in kennis is gesteld dat de keuring niet door gaat en op de dag zelf en 
terplaatse deze ontdekking doet, dient volgens het keurcontract betaald te worden en reiskosten te ontvangen. 

• Als de show niet door gaat kunt u de komst van de keurmeester annuleren zonder dat hiertoe keurgeld verschuldigd is. U 
dient de TT uit de keuragenda te verwijderen.

• In het geval de show of tafelkeuring wel door gaat dient u vooraf te controleren en te checken of de gecontracteerde 
keurmeester WEL wil keuren. Veel keurmeesters behoren immers tot de risicogroep. Zij kunnen besluiten niet te komen. 
U kunt dan nog tijdig een andere keurmeester benaderen. Keurmeesters zijn namelijk, tijdens de corona periode,  NIET 
verplicht om te  keuren. Er kunnen immers gezondheidsredenen zijn.  

• Keurmeesters die gedurende de corona periode niet wensen te keuren zullen hun agenda in het NBvV systeem op bezet zet-
ten en zullen zelf de vereniging waar zij gecontracteerd zijn benaderen dat zij NIET komen keuren. 

• Gaat de show of tafelkeuring door en laat u de keurmeester komen dan dienen de RIVM maatregelen strikt toegepast te 
worden, ook tijdens de keuring. Indien de keurmeester terplaatse constateert dat dit niet op orde is en betrokkene zich on-
veilig voelt kan hij/zij de keuring terplaatse vanwege dat feit annuleren. De vereniging is dan echter WEL de keurvergoeding 
en reiskosten verschuldigd. 

• Het is momenteel toegestaan om met meerdere personen in één auto te reizen. Wij zijn gewend dat keurmeesters zoveel 
mogelijk samen reizen om de kosten laag te houden. Het kan zijn dat de keurmeester die u gecontracteerd hebt dit niet 
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“De NBvV, dat zijn we samen!”
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wenst. In het contact met de keurmeester als genoemd in een van de voorgaande punten, kunt u hier navraag naar doen,  dit 
kan namelijk financiële gevolgen hebben voor u als organisator.

Tijdens de keuring

Aandachtspunten tijdens de keuring zijn:
• Denk aan de verzorging bij ontvangst/koffiedrinken en lunch?
• Plaats kuchschermen tussen de keurmeesters of plaats tafels uit elkaar (1.5 m). Kies voor een vaste voordrager of beperkt 

aantal aanwezigen. 
• Zorg voor handschoenen, mondkapjes en desinfecteermiddel. 
• Zorg voor voldoende ventilatie middels verse buitenlucht (geen airco).
• Gebruik geen handdoeken in toiletgroepen, maar gebruik papieren doekjes en ontsmet na elk toilet bezoek. 
• Registreer wie in de zaal aanwezig zijn.

Wanneer mag de keurmeester niet keuren volgens de huidige richtlijnen (zie ook regelgeving RIVM)?

• Als de keurmeester of een van zijn huisgenoten corona heeft;
• Als de keurmeester  of een van zijn huisgenoten klachten heeft zoals verkoudheid, hoesten, verhoging of plotseling verlies 

van smaak of reuk; 
• Als de keurmeester of een van zijn huisgenoten zich heeft laten testen als men één of meerdere van de onder b genoemde 

klachten heeft tot de uitslag van de test bekend is; 
• Als de keurmeester of zijn huisgenoten in thuisquarantaine moet(en). 

Houdt er rekening mee dat als dit bij een van uw medewerkers aan de orde is, dit ook geldt voor de organisatie. Beperk het 
aantal aanwezigen tijdens de keuring. 
 
De KMV zal op korte termijn (of heeft dit inmiddels gedaan) een nieuwsbrief naar haar keurmeesters sturen met aandachts-
punten vanuit het oogpunt van de keurmeester. Uiteraard kunnen overheidsmaatregelen roet in het eten gooien, vanwege een 
groeiend aantal besmettingen in Nederland. U begrijpt dat dan de maatregelen weer anders zullen zijn. Voor wat betreft extra 
maatregelen die geldig zijn in uw regio dient u contact op te nemen met de veiligheidsfunctionaris van de gemeente waar uw 
vereniging onder valt. Voor verdere maatregelen i.v.m. corona verwijzen wij u naar de site https://www.rijksoverheid.nl/onderwer-
pen/coronavirus-covid-19  

LEES deze nieuwsbrief aandachtig. Het hoofdbestuur vraagt, mede namens de KMV, medewerking van u als afdeling, bestuur 
of als keurmeester. De verantwoording ligt bij ons allemaal.  

Voor wat betreft de NK kan het hoofdbestuur momenteel geen mededelingen doen. De werkgroep is druk doende om de NK te 
organiseren en uiteraard zal dit in Zwolle zijn, echter ook hier geldt…………..  afwachten. 

Het hoofdbestuur



  

 

  

 

 

 



  

 

  

 

De voordeligste slagerij en de 

beste kwaliteit!             
 

 

Voor een lekker stukje vlees komt u naar              

de Huzumer  slager 

 
Jan van Scorelstraat 51  8932 CZ  Leeuwarden 

Tel. 058-2134524 
 

 

 

Voor de commissie lief en leed kunt u terecht bij Siebe de Haan. 

Onze Siebe was zo bereidwillig om deze commissie eventueel samen 

met zijn partner door dik en dun Jannie zich in te zetten als er bij u 

een troost, schouderklopje of gewoon wat te vieren is. 

Maar ze kunnen dat niet ruiken, dus weet u wat over een clublid mail 

naar Siebe en Jannie de Haan dehaan-meijer@hetnet.nl of bel       

058-2127156 en hou ze op de hoogte. 
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De opgehaalde kilo’s van februari is 6.013 kg  
Oud papier prijs is nu € 20,00 per ton.  
Wij krijgen het garantiebedrag van de gemeente uitbetaald deze is € 35,00 per ton. 
  
De ophaal assistent voor de vereniging is E. Twijnstra 

 

Bij verhindering dient u zelf voor vervanging te zorgen. 

 
                                        

        Draag u hesje tijdens het op halen 
 

 
                                            U bent anders niet verzekerd 
  

 (Bij verhindering graag zelf  tijdig vervanging regelen.) 

 

U dient op tijd aanwezig te zijn op het parkeerterrein aan de Middelzeelaan 

(plaats containers) 

 

Als u op de ophaaldag voor problemen komt te staan kunt u het volgende tel. 

nummer bellen:06-43444288 Dit nummer is van de dienstdoende teamleider 

van OMRIN  

 nummer alleen te gebruiken in geval van nood. 



  
 

  

 
 
                  



  
 

  

 

 



  
 

  

 



 
 

                                 

 

                                Notulen vergadering 28 augustus 2020 

 

 

 

Opening: 

De voorzitter heet een ieder van harte welkom op de 1ste ledenvergadering van het nieuwe 

seizoen en na een lange tijd van afwezigheid door Covid-19. Helaas hebben we hier ook onze 

traditionele slotavond van april moeten missen. Sinds maart is alles stil gelegd en is ons 

sociale leven stil komen te staan. We proberen om dat zo langzaam aan weer op te pakken en 

zijn blij met het aantal leden dat deze avond wel gekomen is. Buiten het bestuur zijn 12 leden 

deze avond aanwezig en we hebben ook een jubilaris is ons midden. De stoelen zijn zo 

neergezet dat we de 1.5 meter kunnen hanteren. 

 

Notulen laatste bijeenkomst Februari  

Er zijn geen op  of aanmerkingen op de notulen, dus zijn die bij deze weer goedgekeurd. 

 

Berichten van verhindering: 

Hans en Jolanda Talman 

Anton v d Ploeg,  

Sytse en Joke van der Heide 

Louw Boersma 

Jan Delevacq (Jan ligt in het mcl en heeft een halve nieuwe knie gekregen, Jan feliciteert 

Willem Jorna met zijn jubileum.) 

Pieter van Gunst 

Sam Roskam 

Martin van Wijngaarden 

 

In en uitgaande correspondentie: 

Clubblad de Bichenow en de Edelzanger, Beide vereniging hebben alles gecanceld tot januari 

2021 Het stemformulier van de afdelingen word ingevuld zodat dit verzonden kan worden 

naar de secretaris van het District. 

Jaarverslag van de N.B.v.V. 

Bijdrage District kas 101 leden á 0.50 = €50.50 De penningmeester heeft dit overgemaakt. 

Annulering District vergadering van 3 april jl.  Verzoek om als bestuurslid de functie van 

Auke Bloemhof als secretaris over te nemen. 

In verband met de ziekte van Sicco Veenstra (corona) neemt Auke Bloemhof tijdelijk zijn 

functie als voorzitter over. 

6 juni jl. is Sipke Brouwer overleden. Sipke Brouwer was Commissaris van het district 

bestuur. 

N.B.v.V. via het district, Elke show moet worden aangemeld bij de gemeente, en wordt daar 

ook beoordeeld of het wel of niet door mag gaan. Er moet 1.5 meter afstand gehouden worden 



bij de organisatie, keuring en opening. eind augustus is er overleg met het bestuur van de 

Nachtegaal in Ferwerd met betrekking tot de Friese Kampioenschappen. 

Arend Vissia neemt tot de jaarvergadering in 2021 de rol van voorzitter van de Woudzangers 

in Drogeham waar.  

Dhr. Jan S. Andringa is Ad. Interim toegetreden tot het D. bestuur. In de eerstvolgende D. 

vergadering moet dit bekrachtigd worden door de afdelingen. (dit i.v.m. het overlijden van 

Sipke Brouwer.) 

Auke Bloemhof blijft nog een periode i.v.m. de ziekte van Sicco Veenstra. 

In april 2021 treedt ook Age de Ruiter af. 

Corona en de N.B.v.V. voorlichtings bulletin van maart, april, mei, juni, juli en augustus. 

Stemformulier afdelingen. 

Er is een wijziging in de advertentie van Zwart Dierenverblijven, deze is van een hele naar 

een halve pagina gegaan. 

 

Sublid per 01-01-2020 Dhr. Broer Gerlofsma 

Lid per 01-06-2020 Dhr. Damian Grit en dhr. Henk Bijma 

Sublid per 01-06-2020 dhr. Jan Weistra 

Bedankt per 01-04-2020 Peter, Suzanne en Danny de Wit 

Per 01-07-2020 Dhr. Michael van Zetten. 

Per 01-10-2020 Dhr. M. Bazuin, Dhr. P. van Rheenen en Dhr. M.R. Bosma 

 

Mededelingen bestuur en commissie: 

Anton van de Ploeg was 25 jaar lid van de N.B.v.V. en de Leeuwarder Vogelvrienden maar 

was helaas deze avond verhinderd, zijn oorkonde en speldje ontvangt hij op een later tijdstip. 

Als bestuur zijn we al een paar keer bij elkaar geweest om te praten over hoe we nu verder 

moeten in deze tijd.  

 

Lief en Leed:  

Piet Veenema is geopereerd en heeft een mooi mandje met kaas en worst gekregen, omdat 

Piet al de hele dag al in de bloemen zit, Piet heeft dit gebaar erg gewaardeerd. 

Tinie Zijlstra is erg ziek, er is bij haar darmkanker met uitzaaiingen naar de lever 

geconstateerd . van de Chemo is ze erg ziek geweest. Helaas kunnen ze niets meer voor haar 

doen en proberen ze om via de chemo haar leven nog een beetje te verlengen. Na de chemo is 

ze 1 dag erg ziek en dan voelt ze zich weer een stuk beter. 

Jan Delevacq heeft een halve nieuwe knie gekregen. Het gaat nu goed met Jan en hij mag 

binnenkort weer naar huis. 

Theo Monsma meld dat ondanks dat het geen lid is van de vereniging maar een heleboel hem 

wel kennen dat Theo Keizer slokdarm kanker heeft. 

Siebe de Haan meld dat er veel leed is in de vereniging en geen lief, hij hoopt op lief van S. 

uit E (haha) 

 

Hoe verder in coronatijd met bijeenkomsten en Tentoonstelling: 

Besloten is om in september geen tafelkeuring te doen, maar een mooie natuurfilm. We gaan 

Martin van Wijngaarden vragen voor een lezing in Oktober. 

Willem Wijkhuizen meld dat Broeksterwoude heeft besloten om de TT te cancelen en een 3 

daagse tafelkeuring gaat doen. 1 dag voor de tropen, 1 dag voor de kanaries en 1 dag voor de 

parkieten. 

Onze tentoonstelling is toch wel zorgelijk om de 1.5 meter afstand te bewaren. Ook omdat we 

de SKNN te gast zouden hebben bij onze TT.   De aanwezige leden wordt gevraagd wat zij 

eventueel zouden willen.  



Willem Wijkhuizen kreeg een brief van de bond over de keurmeesters, deze moeten 

afgeschermd kunnen keuren. Als de keurmeester dit niet goed vinden kunnen ze het weigeren 

maar ze moeten dan wel betaald worden. De tentoonstelling kost ons in deze tijd geld en zal 

zeker nooit kostend dekkend zijn. Veel sponsors zullen het laten afweten en Covid-19 als 

excuus aanvoeren.  

In september komt het bestuur en de TT samen om te praten wat we met onze kerst 

tentoonstelling gaan doen.  Het definitieve besluit zult u horen in de volgende vergadering of 

via social media. 

 

Pauze met verloting: 

De verloting heeft €83.00 opgebracht. Allemaal weer super bedankt. 
 

Huldiging jubilaris: 

Willem Jorna was 1 januari jl. 40 jaar lid van de N.B.v.V. we zouden Willem op de slotavond 

huldigen maar dit ging toen wegen Covid-19 niet door, maar wat in het vat zit verzuurd niet 

dus doen we het deze avond. In verband met Corona is er geen afgevaardigde van de Bond. 

Nu is deze eer aan de voorzitter Jacob Smink om de gouden speld te overhandigen. Helaas 

mag deze nu ook niet opgespeld worden. Namens de Leeuwarder Vogelvrienden krijgt 

Willem nog een mooi bos bloemen. Ter ere van Willem zijn 40 jarig jubileum geeft Willem 

een rondje. Onder luid applaus bedankt Willem. 

 

Dia presentatie “IJsvogel” 

Willem Wijkhuizen verzorgd een mooie presentatie over de IJsvogel. 

Een prachtige presentatie, bedankt Willem. 

 

Vraag en Aanbod: 

Piet Veenema zoekt een blauw kop blauwfazant. Tevens biedt hij Ceres Amadine te koop aan. 

Deze komen wel uit 1 nest. 

Siebe de Haan meld dat er deze avond maar 1 ploeg speelt en dat is CAMBUUR (dan is dat 

zeker zonder tegenstander😉) 

 

Rondvraag: 

De voorzitter vraagt hoe we hebben gekweekt tijdens de corona tijd. 

Jappie van Dijk had niet veel mazzel. Jappie had brilvogeltjes en die hadden een nest in een 

conifeer. Tijdens het zware noodweer is zijn nest uit de boom gewaaid en waren zijn jongen 

dood. Jappie was bij een kameraad en die had allemaal schapenwol, hij heeft iets 

meegenomen als nestmateriaal. Bij de brilvogeltjes ging dit prima en maken van de wol een 

mooi kommetje, Jappie zal de volgende keer zo’n mooi nestje meenemen om te laten zien. Bij 
de andere vogels was dit niet een goed idee omdat de wol om de vogelpootjes ging zitten en 

dat was er niet weer van af te krijgen. Ook heeft Jappie mooie Ceres Amadines gekweekt en 

Jappie en Piet  Veenema gaan onderling ruilen om er mooie stelletjes van te maken. 

Piet Veenema had 1 nest met 9 mannen en 1 nest met allemaal poppen. (Ceres Amadines) 

Tegenwoordig worden de vogels erg duur aangeboden. De prijzen die men voor een vogel 

vraagt liggen steeds hoger. 

Siebe de Haan heeft een goed kweekjaar maar is nu gestopt met kweken omdat hij bang is dat 

het hok vol met vogels komt te zitten en hij ze dan niet kwijtraakt. In deze tijd van corona 

komen de mensen niet zo snel langs om vogels te kopen. De meeste vogelmarkten zijn nu ook 

afgelast. 

Willem Wijkhuizen heeft ook een slecht kweekjaar. Willem had een knipperende ledlamp en 

daar hebben de vogels wel 6 a 7 uur in gezeten, Willem werd er na 2 tellen al raar van laat 



staan de vogels die er zo lang in hebben gezeten. Hierdoor waren de vogels van slag en 

kwamen ze in de rui en helaas waren er geen jongen. Zijn zanglijster had een onbevrucht nest, 

toen een nest met 1 jong en toen nog met 2 jongen. Eerst ging er 1 jong dood toen had hij een 

dode pop die nog op het nest zat. De man voerde wel het jong maar deze heeft het helaas niet 

gehaald. Een echte vogelliefhebber zoals Willem is voerde hij het jong geweekte 

hondenbrokken en meelwormen, gaf hij s ’avonds een washandje om het jong warm te 
houden en zette om 5 uur de wekker om het washandje weer weg te halen. 

Willem had een koppel 3 kleur glansspreeuwen, die hadden wel 3 nesten van maar niets er 

verder gebeurd ook de Chinese appelvinken brachten de jongen niet groot, wel heeft Willem 

bij de kanaries mooie Isabel opalen en Mehringers gekweekt. 

 

Sluiting: 

Iedereen bedankt voor deze fijne avond, het was gezellig en fijn om jullie weer te mogen 

ontmoeten. Nu gaan we allemaal aan de ballen van Jannie en we hopen jullie in september 

weer te zien. Wel thuis en blijf gezond. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Voorzitter: Jacob Smink                                                     Notuliste: Jenneke Stienstra 






